

**This Ramadan, get a
personal finance that
rewards more.**



Saadiq Personal Finance, a world-class Shariah-compliant solution for your financial needs.

This Ramadan get rewarded with Saadiq Personal Finance, a Shariah-compliant financial product that is in line with your principles.

Apply now for Saadiq Personal Finance and get 1 return ticket to Umrah for finance amount above **BD 15,000**.

For details contact us on 24 hour Phone Banking on 17531532.

Know more

sc.com/bh

Here for good

* Terms and conditions apply

Promotion valid until 15 June 2018.

Only new customers applying for Saadiq Personal Finance will be eligible for a return Umrah ticket.

Umrah ticket will be issued in the form of a travel voucher which must be redeemed at bank designated travel agency before 31 December 2018.

Licensed by the Central Bank of Bahrain as a Conventional Retail and a Wholesale bank.

احصل على تمويل شخصي يكافئك بشكل أكبر خلال شهر رمضان المبارك.

برنامج صادق للتمويل الشخصي هو حل عالمي يتوافق مع مبادئ
وأحكام الشريعة الإسلامية لتلبية احتياجاتك المالية.

احصل على مكافأة خاصة خلال شهر رمضان المبارك مع برنامج صادق للتمويل
الشخصي، المتوافق مع مبادئك وأحكام الشريعة الإسلامية.

تقدم بطلبك للحصول على تمويل شخصي من برنامج صادق واحصل على تذكرة
سفر مرجعة لأداء فريضة العمرة لمبالغ التمويل لأكثر من 15,000 دينار بحريني

لمزيد من التفاصيل، اتصل بنا على خدمة الهاتف المصري على الرقم 17531532 على مدار الساعة يومياً.

استفسر الآن

sc.com/bh

Here for good

*تطبق الشروط والأحكام
يسري هذا العرض حتى 15 يونيو 2018.
فقط عملاء التمويل الشخصي صادق الجدد وحدهم مؤهلون للحصول على تذكرة عودة لأداء فريضة العمرة.
سيتم إصدار تذكرة العمرة في شكل قسيمة سفر يجب استبدالها في وكالة السفر التي يحددها البنك قبل يوم 31 ديسمبر 2018.
ستاندرد تشارترد هو بنك مرخص من قبل مصرف البحرين المركزي كمصرف تجزئة وجملة تقليدي.